

## Textbook Huan Le Huo Ban (欢乐伙伴)



### Course Description

Textbook Huan Le Huo Ban is a series of books covering six levels of the core curriculum program for primary schools. It has been developed to help pupils learn the Chinese language effectively. This curriculum adopts a modular approach which introduces greater flexibility and customization into the teaching and learning of the Chinese language to cater to students of different proficiency levels. It has been designed to help students acquire language skills progressively, beginning with the ability to converse and, subsequently, at higher levels, the ability to read and write; the teaching content is happy and relaxed, children's perspective, and combines education with recreation. Each lesson is divided into four parts: listening and speaking, reading and writing, and life application. The content of each piece is related to the scene theater, which is easy to learn, rich in pictures and texts, and lively and exciting; The homework is easy but not boring. At each class, the core curriculum is supported by a comprehensive range of textbooks, activity books, teaching guides, and supplementary materials.

### 课程描述

教材《欢乐伙伴》——这是一系列涵盖小学核心课程计划六个层次的书籍，它旨在帮助学生有效地学习汉语。本课程采用模块化教学法，为汉语教学和学习带来更大的灵活性和个性化，以满足不同水平学生的需要。它旨在帮助学生逐步掌握语言技能，首先是会话能力，然后是更高水平的读写能力，教学内容快乐轻松，儿童视角，寓教于乐。每课分听说，读写，生活运用，和情景剧场四个板块，各板块内容相关联，简单易学，图文并茂，生动有趣；作业轻松不枯燥。在每一级，核心课程都有全面的教科书、活动书籍，和补充材料支持。



第一册：适用于6岁以上的学生，掌握简单口语，学会认读和书写简单的汉字，（可以添加购书链接）

Level 1: It is suitable for students over six years old to master simple spoken and learn to read and write simple Chinese characters,

第二册：适用于7岁以上的学生，学习简单的句型，介绍量词，朗读所学小短文；

Level 2: It is suitable for students over seven years old to learn simple sentence patterns, introduce quantifiers, and read short passages aloud;

第三册：适用于8岁以上的学生，开始学习拼音，学习多音字和反义词，朗读所学小短文；

Level 3: It is suitable for students over eight years old. They begin to learn Pinyin, polyphonic characters, and antonyms and read aloud the short essays they have learned;

第四册：适用于9岁以上的学生，熟练掌握拼音，继续学习量词，强化阅读；开始训练组词，造句；

Level 4: It is suitable for students over nine years old to master Pinyin, continue to learn quantifiers and strengthen reading; Start to train to make words and make sentences;

第五册：适用于10岁以上的学生，学习写信和日记，练习从句到段，从段到篇。

Level 5: It is suitable for students over ten years old to learn to write letters, keep diaries, and practice from sentence to paragraph, paragraph to article.

第六册：适用于11岁以上的学生，看图说话，练习阅读和写作的技能；

Level 6: It is suitable for students over 11 years old to describe pictures and practice reading and writing skills;